
 
 

Zapisnik 6. redne seje Nadzornega odbora ZDUS  
v mandatnem obdobju 2019 – 2023 z dne 29.9.2021  

s pričetkom ob 9. uri v sejni sobi ZDUS v Ljubljani 
 
 
Prisotni: predsednik Franc Lobnik, podpredsednica Lojzka Škerjanec in nadomestna članica 
Jožefa Novak. 
 
Opravičeno odsotni člani: član Ivan Vodopivec. 
 
Prisotni drugi vabljeni: predsednik ZDUS Janez Sušnik (preko video povezave), 
podpredsednica ZDUS Vera Pečnik, tajnik ZDUS Nika Antolašić. 
 
Opravičeno odsotni drugi vabljeni: podpredsednica ZDUS Jožica Puhar. 
 
Opomba: Na sejo je bila vabljena tudi računovodja Mojca Adam Derganc, ki pa je prisotni pri 
4. točki potem niso potrebovali, ker je bilo gradivo dovolj jasno in razumljivo pripravljeno. 
 
 
 
Po uvodnem pozdravu je bilo ugotovljeno, da je Nadzorni odbor ZDUS sklepčen. 

AD 1 Potrditev dnevnega reda 6. redne seje dne 29.9.2021 

V sprejem je bil predlagan dnevni red, ki je bil poslan z vabilom na sejo. 

Soglasno je bil sprejet sklep št. 1:  
Potrdi se dnevni red 6. redne seje Nadzornega odbora ZDUS dne 29.9.2021: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 6. redne seje dne 29.9.2021 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 5. redne seje dne 10.3.2021 in 2. korespondenčne 

seje dne 7.5.2021 do 10.5.2021 
3. Seznanitev s sklepom Častnega razsodišča ZDUS na pritožbo mag. Jožka Čuka, ki jo 

je obravnaval tudi Nadzorni odbor ZDUS 
4. Obravnava izvršitve finančnega načrta ZDUS za obdobje 1.1.2021 do 30.6.2021 in 

poročilo predsednika ZDUS Janeza Sušnika o poslovanju v prvem polletju 
5. Komentar predsednika ZDUS Janeza Sušnika o pritiskih nanj s strani nekaterih 

vodilnih članov ZDUS preko medijev 
6. Pregled poslovanja Vzajemnega posmrtninskega sklada za obdobje 1.1.2021 do 

30.6.2021 
7. Razno 

 
 
 
 
 
 



 
 

 
AD 2 Obravnava in potrditev zapisnika 5. redne seje dne 10.3.2021 in 2. korespondenčne 

seje dne 7.5.2021 do 10.5.2021 

Franc Lobnik je prisotne seznanil, da so bili sklepi obeh sej izvršeni.  

Vera Pečnik je v zvezi s sklepom št. 12 sprejetim na 5. redni seji povedala, da se glede na 

razmere in finančno stanje še čaka, kako bo z organizacijo izobraževanj v prihodnje. 

Franc Lobnik je v zvezi z Vzajemnim posmrtninskim skladom opozoril (VPS), da VPS še vedno 

ni ustanovil svojih organov, ki bi bili ločeni od ZDUS. Opozoril je, da Upravni odbor VPS tudi 

ni upošteval predloga Nadzornega odbora (NO ZDUS), naj se neplačane članarine ne 

odštevajo od posmrtnin do presečnega datuma in ga hkrati čudi, da predloga niti niso 

obravnavali. 

Lojzka Škerjanc je predlagala, naj VPS te zadeve uredi s Pravilnikom o delu VPS.  

Franc Lobnik je nadalje povedal, da se je predlagalo, da se iz Statuta ZDUS črtajo določbe 

vezane na VPS. 

Vera Pečnik je pri tem spomnila, da je bil VPS ustanovljen pod okriljem ZDUS in je ljudem 

težko pojasniti, da gre tu za poseben sklad. 

Janez Sušnik je k razpravi dodal, da so aktivnosti Upravnega odbora VPS na nizki stopnji in 

razlogov za to ne pozna. V VPS morajo imeti vlagatelji svoje organe. Nihče se tudi ne 

poglablja, kakšni stroški nastajajo z vodenjem in administracijo VPS. Vsi ti stroški namreč 

bremenijo ZDUS in ne VPS. Tu so stroški dela administratorke, računovodje, bančni in poštni 

stroški ter režijski stroški. Upravni odbor VPS okrog tega ne reče nič.  

Vera Pečnik je omenila, da je VPS mnogo let reševal likvidnost ZDUS, in to brezobrestno, in 

ko je vodenje ZDUS prevzel predsednik, so se te zadeve uredili ter bo ZDUS konec leta VPS 

vrnil še zadnji obrok izposojenih sredstev. Nekaj je bilo izposojenega tudi zaradi zamika 

izplačil pri sofinanciranju programa Starejši za starejše. 

Lojzka Škerjanec meni, da bo na ZDUS padla slaba luč zaradi VPS. Sama se z VPS aktivno 

ukvarja dve leti in je treba z vsakim članom VPS delati posamezno in previdno. 

Franc Lobnik je nadalje v zvezi z 2. korespondenčno sejo povedal, da je bila sklicana na 

pobudo pritožnika, ki se je pritožil, da so mu bile kratene pravice do vpogleda v zapisnike sej 

Upravnega odbora ZDUS. NO ZDUS je odločil, da kot organ ni pristojen za reševanje tovrstnih 

zadev. Vsebino so tudi temeljito prediskutirali in ugotovili, da ni prišlo do kršenja Statuta 

ZDUS. 

Soglasno je bil sprejet sklep št. 2:  
Potrdi se zapisnika 5. redne seje dne 10.3.2021 in 2. korespondenčne seje dne 7.5.2021 do 

10.5.2021. 

 

 



 
 

 

AD 3 Seznanitev s sklepom Častnega razsodišča ZDUS na pritožbo mag. Jožka Čuka, ki jo je 

obravnaval tudi Nadzorni odbor ZDUS, 

Franc Lobnik je povedal, da je dal točki na dnevni red, ker je NO ZDUS to vsebino tudi 

obravnaval na 2. korespondenčni seji. NO ZDUS pri delovanju predsednika ZDUS ni zaznal ali 

prepoznal kršitev, tudi ni zadržkov do tega, da bi bili zapisniki sej organov na vpogled na 

ZDUS-u. Častno razsodišče ZDUS (ČR ZDUS) je na podlagi pritožbe in obravnave izreklo 

predsedniku ZDUS opomin. Predsednik ZDUS se je na izrek pritožil. Ko je sam prebral 

utemeljitev ČR ZDUS, meni, da vsebina sodi pod okrilje drugega organa.  

Janez Sušnik je v zvezi z opominom zagovarjal, da bo pravnomočen šele, ko bo o tem odločal 

Zbor članov ZDUS (ZČ ZDUS). Povedal je, da je svojo pritožbo, ki jo je zoper izrek ČR ZDUS o 

opominu naslovil na ZČ ZDUS, poslal v vednost tudi predsedniku ČR ZDUS. Na kar se je ta 

pritožba znašla pri vseh tistih, ki so mu nasprotovali. ČR ZDUS je tudi pripravilo odgovor na to 

pritožbo, čeprav je pritožba vezana na odločanje ZČ ZDUS. Pritisk se je nadaljeval vse do 

sklica ZČ ZDUS. Omenil je tudi pisanje Anke Fabjan, klicali so tudi drugi. Meni, da se je s 

pritožbo veliko barantalo naokrog. Vse to kljub temu, da ZČ ZDUS še ni odločal o pritožbi. 

Glede ravnanja z zapisniki naši akti jasno določajo postopek. Vsak zapisnik zadnje seje v 

končni obliki predloži vabljenim na naslednjo sejo. Kdor hoče zapisnik videti, ga lahko dobi na 

vpogled na ZDUS. Pošiljali jih ne bomo okrog, da jih potem posamezniki uporabljajo za 

napade nanj. Tu so se vršili razni pritiski, od imenovanja direktorja RTV, raznih zakonov, pa 

vse do investicij hotela Delfin. Očitali so mu povezovanje s strankami. Na ZDUS nobena 

stranka ni ekskluzivna, delamo pa z vsemi, ki delajo v interesu upokojencev. Zadnji rezultat 

tovrstnega sodelovanja je tudi vložena sprememba in dopolnitev ZPIZ-2 s 142.a členom za 

zagotovitev sredstev za sofinanciranje dejavnosti rekreacije, športa in kulture na vseh treh 

nivojih – ZDUS, PZDU in DU. Glede Povežimo Slovenijo je res nekoliko nasedel, saj mu je bilo 

to predstavljeno kot civilno gibanje in ne kot politična stranka. 

 

AD 4 Obravnava izvršitve finančnega načrta ZDUS za obdobje 1.1.2021 do 30.6.2021 in 

poročilo predsednika ZDUS Janeza Sušnika o poslovanju v prvem polletju 

Franc Lobnik je prisotne seznanil, da so z vabilo prejeli polletno poročilo. Poročilo je tudi že 

obravnaval UO ZDUS. 

Lojzko Škerjanec je zanimalo, zakaj je tako slabo poravnana članarina.  

Iz razprave je bilo nato ugotovljeno, da je za to več dejavnikov – epidemija, strah in podobno, 

a da bi se s pravimi pristopi lahko tudi to rešilo.  

Lojzka Škerjanec je izpostavila, da bi morali PZDU spodbuditi, da bi več delali z DU, ker 

ponekod tega ni zaznati.  

Franc Lobnik je izpostavil manko na račun sredstev za rekreacijo, šport in kulturo, pri čemer 

smo prisotne seznanili, da je v teku razpis in se bomo za sredstva sedaj tudi prijavili. 



 
 

 

Janez Sušnik je povedal, da je stanje tako, kot je. Ugotavlja, da imajo ponekod dovolj lastnih 

sredstev, da se za druge vire niti ne borijo. Kot primer je navedel, da se je za promocijo 

cepljenja, ki je financirana na podlagi pogodbe ZDUS in NIJZ, od 500 DU prijavilo zgolj 22 DU. 

Tudi pri našem trudu na področju digitalizacije se spopadamo s težavami. Niti podatkov nam 

ne zagotovijo v celoti, da bi pripravili ustrezno analizo in posvetovanja, ki so med drugim 

podlaga za to, da se v prihodnje DU zagotovi po en računalnik in pa tudi izobraževanja s 

področja informacijskih tehnologij. Dobili smo občutek, kot da so vsa DU IKT dobro podprta 

in nimajo nobene potrebe po izobraževanjih. Kar se tiče polletnega poročila, je za več 

informacij na razpolago računovodja. Sicer pa boo nekatere zadeve še nadomestili. 

Vera Pečnik je, glede na povedano, dodala, da je potrebno sklicati predsednike DU po PZDU 

in da se dvigneta motiviranost in pripadnost.  

Soglasno je bil sprejet sklep št. 3:  
Nadzori odbor ZDUS se seznani z izvršitvijo finančnega načrta ZDUS za prvo polletje 2021 in 

na poročilo nima pripomb ter se hkrati seznani, da je poročilo že obravnaval Upravni odbor 

ZDUS. 

 

AD 5 Komentar predsednika ZDUS Janeza Sušnika o pritiskih nanj s strani nekaterih 

vodilnih članov ZDUS preko medijev 

Franc Lobnik je predsednika ZDUS prosil tudi za komentar glede nekdanjih vodilnih članov 

ZDUS glede na medijske objave in zahtevo po odstopu. 

Janez Sušnik je povedal, da kolikor je bil uradno seznanjen, da so bili narejeni pritiski na dr. 

Matejo Kožuh Novak, da zbere somišljenike in da ga pozovejo k odstopu. Zbrala je tiste, ki so 

ji bili pripadni. Alojz Vitežnik se mu je s tem v zvezi opravičil. Pritiski so tekli tudi preko MZU, 

kjer se Marjan Sedmak posebej ni izpostavil, je pa bil dan signal, da je prav, da je Kožuh 

Novakova naredila tak poziv. Glede glasovanja ZČ ZDUS se bo ta vpliv tudi verjetno poznal. 

Ocenjuje, da gre za političen pritisk SD. Zanj je zadeva sicer že zaključena in tudi ni več 

odgovarjal na razna novinarska vprašanja na to temo. 

Vera Pečnik je dodala, da je ZČ ZDUS o pritožbi odločal in je glasovala večina in da je večina 

tudi na strani predsednika ZDUS. Nadalje je povedala, da je ČR ZDUS posvetovalni organ, ki bi 

pritožbo reševal drugače in ne takoj z izrekom opomina. 

 

AD 6 Pregled poslovanja Vzajemnega posmrtninskega sklada za obdobje 1.1.2021 do 

30.6.2021 

Franc Lobnik je uvodoma povedal, da je bilo okrog delovanja VPS že veliko povedanega na tej 

seji. Finančno stanje VPS, meni, niti ni tako slabo. Upravni odbor VPS je obravnaval kar nekaj 

pritožb, nekaj od teh je obravnaval tudi Nadzorni odbor ZDUS. Stanje VPS je vzdržno,  

 



 
 

 

zaskrbljujoče pa je, da se ne včlanjujejo novi člani. Prav bi bilo, da se VPS osamosvoji v celoti, 

saj bi sicer obveznost padla na vse člane.  

Lojzka Škerjanec je glede finančnega vidika povedala, da je v redu. Meni pa, da preden bi se 

VPS osamosvojil, bi moral ZDUS o tem res dobro premisliti. Morda bi bolj zalegel oster 

pristop do vodstva VPS, saj bo sicer ugled ZDUS okrnjen. 

Franc Lobnik je nadalje povedal, da so se preko poročila lahko seznanili z delom VPS v prvem 

polletju. Da se pozna tudi posledice epidemije, zlasti glede vplačil. Iz poročila je tudi 

razvidno, da sklepi NO ZDUS niso bili spoštovani. Nujno je, da se obravnava tudi odbijanje 

članarin od posmrtnin. 

Nadalje so se prisotni seznanili s posojilno pogodbo. Konec leta bo odplačan še zadnji obrok. 

Lojzka Škerjanec je v zvezi z VPS dala tudi pobudo, da bi bil do novembra letos že znan 

prispevek za VPS in višina izplačil za leto 2022. 

 

AD 7 Razno 

Pod točko Razno ni bilo razprave. 

 
Seja je bila zaključena ob 10.40 uri. 
 
 
Zapisala: 
Nika Antolašić      Franc Lobnik 
Tajnik ZDUS      Predsednik Nadzornega odbora ZDUS 


